

## 第二十六週 學校聯絡事項

1. 2024-25 上課地點在BMMS。預註冊說明會將於BMMS午餐區舉行。請家長於4/30前填寫明年就學意向調查表。
2. 2024-2025 學年預註冊於5/31以前完成註冊手續學生，可減免\$50報名費。預註冊將於4/14/2024開始。請登入您的Gradelink帳號註冊新學年。詳細註冊程序請參考學校網站說明。
3. 第二學期家長問卷調查表將於本週發回，每位學生填寫一份。若是填寫紙張版本請於5/4交給各班老師或學校辦公室 (#703)，亦可上網填寫電子版調查表。
4. 華語文學習中心舉辦美食料理饗宴於4月23日早鳥優惠報名截止，請線上報名便於準備食材，報名費及活動詳情，請參考報名表。
5. 普通班跳級及學分班插班考試網上報名開始。詳情請參照學校網站訊息。報名截止日期4/22/2024。考試日期4/28/2024 早上。
6. 華語文能力快篩網上報名開始報名，4/23報名截止，考試日期4/28/2024 早上。

### 本週學校活動

- 8:45 - 9:15 AM 社團活動:扯鈴。
- 9:30 - 11 AM @午餐區 預註冊/學分班/暑期班/華語文能力快篩說明會。請家長踴躍參加。

### 近期學校活動(參考學校全年行事曆)

- 4月20日 結業典禮節目預演/普通班班級認詞比賽。
- 4月27日及5月4日 9:30 - 11:30 AM @ Room 703 下學年預註冊/新生諮詢/購買美洲華語課本(購書付款方式:現金或支票)
- 4月27日 @ Room 106 學生商店  
11 AM - 12 PM @午餐區 美食料理饗宴
- 4月28日 @文教中心 插班跳級及華語文能力快篩考試
- 5月4日 學習成果展/期末考/年度大會投票
- 5月11日 @Westview High School 結業典禮

### 社區活動:

- 文教中心新課程:中華養生體驗營。4/16星期二4-5pm 開課。詳情請看海報及上網報名。
- 南加州中文學校聯合會舉辦暑期露營營隊:提供9-18歲學童最好的暑期活動。活動日期6/29-7/3;優惠註冊即日起至4/15。詳情請看海報。
- 中華民國海外青年文化大使(FASCA)4月30日報名截止，詳情請見連結。
- 2024年「台美人獎學金基金會」獎助學金即日起開放申請，報名至4月15日截止。申請表格下載及詳情請至該會網站查詢：<https://tascholarshipfund.org/>。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 26: Weekly Bulletin**

1. NCCS will continue to use BMMS campus for the 2024-25 school year. Pre-registration information session will be held on 4/13. In an effort to help the school, please kindly provide the most accurate information of returning students and complete **THIS SURVEY** no later than April 30, 2024.
2. NCCS enrollment for the 2024-2025 school year via [Gradelink](#), April 14 at 12:00AM. **Registration fee of \$50 will be waived if registration is completed by 5/31.** Help is also available by contacting [registrar@sdcca-nccs.org](mailto:registrar@sdcca-nccs.org)
3. The parent surveys for the 2nd semester will be given out this week. Parents' feedback is vital in helping us to improve and understanding the school's strength. Please submit one form per student. The class teacher will collect the completed form, or you can turn in to Room 703 by 5/4. For the sake of convenience, we strongly encourage you to complete the survey via [online form](#).
4. **TCML cooking Demo Class on 4/27 11am-12pm at Lunch Court. Receive a discount when you register by 4/23. Please RSVP [HERE](#) so that we may plan accordingly.** More details refer to [the flyer](#).
5. Online regular and credit classes placement test registration is open until 4/22/2024. Information and registration links for [Regular Class](#), [Credit Class](#) are available on the [school website](#). Test date: 4/28/2024 morning.
6. TOCFL (Test of Chinese as a Foreign Language) speedy screening [registration link](#) is open until 4/23/2024. Test date: 4/28/2024 morning.

**This Week's Events**

- 8:45 - 9:15 AM @BMMS Quad Club time: the chinese yo-yo.
- 9:30 - 11:30AM @BMMS lunch court Information sessions for pre-registration, credit class, summer class, and TOCFL (Test of Chinese as a Foreign Language) speedy screening.

**Upcoming Events** (refer to [school calendar](#))

- 4/20 9:30 AM @BMMS lunch court End-of-Year Performance rehearsal.
- 4/27 & 5/4 9:30-11:30AM @Room 703 Pre-registration/Consultation/Meizhou Chinese textbook purchase (Payment : Cash or Check only)
- 4/27 @Room 106 Student Store  
11:00 AM - 12:00 PM @Lunch court TCML Cooking Demo Class.
- 4/28 @Learning Center Placement test & TOCFL Speedy Screening
- 5/4 Open House/ final exam/ SDCCA annual vote.
- 5/11 End- of-year Ceremony at Westview High School.

**SD Community Events**

- Learning Center opening new class: Chinese Wellness Retreat. Class begins @4/16 4pm, Please check the [flyer](#) for more detail. Click here to [Registration form](#)
- 6/29-7/3 SCCCS Summer Camp for children ages 9-18 stay overnight in Prado Regional Park. Save \$50 if you book before 4/15. Please check the [flyer](#) for more detail.
- For overseas compatriot youth over the age of 14 who are interested in participating in FASCA, the registration will end on 4/30. More details refer to [the flyer](#).
- 2024 Taiwanese American Scholarship Fund, TASF Scholarship registration is open, deadline is 4/15. Please check website for more info: <https://tascholarshipfund.org/>

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_